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A Tolna Megyei Tûzoltószövetség  2008. március 1.-én tartotta  Közgyûlését
Tolnán a Thelena Hotelben. Gergelics István Elnök köszöntötte a
tagszervezetek küldöttjeit. A tagszervezetek részérõl 27 fõ jelent meg, így
megállapításra került, hogy a  Közgyûlés határozat képes. 

A Tolna Megyei Tûzoltószövetség 2008. március 1.-én tartotta Közgyûlését Tolnán
a Thelena Hotelben. Gergelics István Elnök köszöntötte a tagszervezetek
küldöttjeit. A tagszervezetek részérõl 27 fõ jelent meg, így megállapításra került,
hogy a Közgyûlés határozat képes. Elsõként az elmúlt évi tevékenységrõl szóló
beszámoló ismertetésére és vitájára került sor. Elmondta - kiegészítésében -, hogy
40 órás alaptanfolyamot szervezett a Szövetség az Igazgatósággal az elmúlt
évben. A Szövetség és az Igazgatóság elkötelezett a tanfolyamok szervezése
iránt. A költségvetési források sajnos szûkösek. A Szövetség az NCA által kiírt
pályázaton 400.000. Ft-ot nyert. Az elmúlt évben volt országos szakmai vetélkedõ
megyénket két csapat képviselte. A honlapunk most megújult de a korábbira is
számos tudósítás és híranyag került fel. Rendezvényeink most már
hagyományossá váltak, volt Gróf Széchenyi Ödön tûzoltóverseny Bonyhádon, az
összevont tûzoltó versenynek pedig Tolna adott otthont. Kurdon is megrendezésre
került a Tûzkakas vetélkedõ, míg a Flórián Nap Nagydorogon volt. Az utolsó
vezetõségi ülésen határozta el e vezetõség a megyei rendezvények helyét és
idõpontját. Bátaszék ÖTE ebben az évben lesz 125 éves, melynek alkalmából helyi
ünnepséget szerveznek. A megyei verseny a hagyományoknak megfelelõen két
napos lesz, melynek Bátaszék városa ad otthont. Nagymányok ÖTE ez évben
ünnepli fennállásának 70.-k évfordulóját, itt kerül sor a megyei Flórián Napi
rendezvényre. Jelentõs volt az elmúlt évben az Országos Flórián Napi ünnepség,
mivel a magyar és a szlovák tûzoltók együtt ünnepeltek. Ez évben Siófokon lesz a
központi Flórián Napi ünnepség. A közös rendezvények nagyon fontosak, miután
elõsegítik a tûzoltói társadalom összefogását. Remélhetõleg a Siófoki
rendezvénybõl hagyomány lesz. 
 Ezt követõen Szinger Ferenc az Szent Flórián Alapítvány Kuratóriumi tagja kért
szót. Nagyra értékelte a Szövetség elmúlt évi erõfeszítéseit és kiemelte a tûzoltó
társadalom összefogásának jelentõségét. Rámutatott arra, hogy a Közgyûlés mint
fórum arra való, hogy minden jelenlévõ elmondhassa a véleményét, ami lehet
pozitív és negatív. A Paksi Önkormányzat módosította az SZMSZ-ét, miszerint a
Jogi Bizottság neve megváltozott és helyébe Jogi és Közrendvédelmi Bizottság
lépett. Ahol nincs ilyen bizottság az önkormányzatoknál ott kezdeményezni kell
annak létrehozását a polgármesternél, hogy a tûzoltóknak is legyen képviselete. A
tûzoltókat a köznek kell megbecsülni, nem elég jól dolgozni, hanem el kell adni a
munkát az önkormányzat irányába is. Majd ezt követte az Ellenõrzõ Bizottság
jelentésének ismertetése, Szendi József Elnök elõadásában. A 2007. évi
gazdálkodásról szóló beszámolót Ellerné Tóth Judit Gazdasági vezetõ tette közzé.
Kiegészítésében elmondta, hogy takarékos gazdálkodás volt jellemzõ az elmúlt
évre vonatkozóan. A pályázati források sajnos csökkenõ tendenciát mutatnak. Az
NCA pályázati lehetõségeit minden évben kihasználta a Szövetség. Elmúlt évben a
Szövetség nyert 400.000. Ft-t de ez csak ebben az évben fog megjelenni. A Szent
Flórián Alapítvány elmúlt évi tevékenységét Dr. Farkas Attila a Kuratórium Titkára
értékelte. Szólt arról, hogy az elmúlt évben két igény érkezett támogatásra az
Alapítványhoz Bátaszék ÖT-tõl és Tolna ÖT-tõl. Az Alapítvány az adatszolgáltatási
kötelezettségének eleget tett. Változás történt idõközben, miszerint a gazdasági
feladatokat ellátó személy lemondott e feladatokat Nagyné Borbandi Judit az



Igazgatóság munkatársa vállalta el, ez az Alapító Okirat módosítását
eredményezte. Kiemelte azt, hogy akik rászorulók azokat tájékoztatni kell a
lehetõségrõl és a feltételekrõl. Majd ismertette a döntések mechanizmusát,
miszerint a kérelem beérkezését követõen értékelés történik, majd ezt környezet
tanulmány követi, melynek alapján születik meg a támogatás módja. A tárgy évi
munkatervi feladatokat Hollósi Tibor Titkár elõterjesztésében hallgathatták meg a
jelenlévõk. Kiemelte, hogy a Szövetség honlapja megújult és az adatok felvétele
folyamatos. Kérte a megjelenteket, hogy a kiküldött Tagszervezeti adatlapot
juttassák el aláírva és elektronikus úton a Szövetséghez. 
 Majd ezt követte Ellerné Tóth Judit Gazdasági vezetõ elõadása a 2008. évi
gazdálkodási javaslat témakörében. A tárgykörhöz kapcsolódóan Gergelics István
hozzászólt, miszerint az elmúlt évi beszámoló és az idei munkaterv, valamint a
tárgy évi költségvetés elfogadása jelenleg a Közgyûlés hatáskörébe tartozik az
alapszabály értelmében. A tervezés azonban a vezetõség feladata a költségvetést
és a munkatervet érintõen. Az ez évi költségvetési törvényben 74 millió Ft áll
rendelkezésére az MTSZ-nek és a LÖTOSZ-nak. A létesítményi tagozat nem tart
igényt a támogatásra, azonban az önkéntesek igen. Az összeg felosztása még
nem történt meg, viták alakultak ki. Jelenleg még nincs közös megegyezés, így a
központi források bizonytalanok. Ebbõl adódóan bizonytalan az is, hogy pályázati
forrásból tud-e a Szövetség tanfolyamokat, képzéseket indítani. 
 Az egyebek napirendi pontban a Közgyûlés módosította a Szövetség
Alapszabályát több pontban is, tekintettel a változásokra, Egyben döntött arról is -
többek között -, hogy a Szövetség megújult honlapjának kezdõ oldalára az alábbi
jelmondat kerüljön: 
 
 A köz, szolgálatában állni, 
 Egymagában is nagy tisztesség, 
 Önzetlenül szolgálni a közt, 
 Valóban nemes hivatás.
 
 A Közgyûlés valamennyi elõterjesztéssel egyetértett és azokat egyhangúlag
megszavazta. 
 
 A hozzászólások után Gergelics István Elnök az ülést bezárta, melyet közös ebéd
követett. 
 
 Szekszárd, 2008.03.06. 
 
 Hollósi Tibor titkár 
 Tolna Megyei Tûzoltószövetség 
 


